
Referat 

Bestyrelsesmøde Resenbro 

Torsdag d. 28. september 2022 

Kl. 19.00 – 21.30 

Det store mødelokale 1. sal.  

 

 

Mødeleder: Mia 

Referent: DK 

Kageordning: Christopher  

Forældrenyt:  

Afbud: Louise.  

 

Dagsorden 
1. 
(O) 

19.00-19.15 

 
Nyt fra ledelsen  

Nyt fra bestyrelsesformanden 
Nyt fra andre 
 

Flytning af mødet d. 30/3 (skolefest) til 
23/3. 

 
Tilbagemeldinger fra forældremøder. 
Det er generelt gået fint. Legegrupperne 
modtages indimellem lidt lunkent i 
nogle klasser. Power point blev brugt på 
forskellig vis, men har været godt 

materiale at læne sig op ad.  
 
19 grader på skolen i alle lokaler. 
Børnene anbefales at have ekstra trøje 

og sko på eller medbringe det i 
garderoberne. 
 

Forældrekaffe i SFOen var godt besøgt. 
Dejligt at se så mange.  
 
SFO generelt: der er gang i forskellige 
nye og gamle aktiviteter. Der tænkes 
især nye aktiviteter for 3.kl.  
 

Klub: der er mange klub-børn og der 
har været klub-aftner for de forskellige 
klasser hver især. Vi er opmærksomme 
på støjniveauet især i kælderen. Der 
afventes besøg af en dame fra 
arbejdsmiljøafdelingen både ifht. Støj 

og udluftning, så der kan sættes gang i 
de helt rigtige tiltag. Der følges op på 

næste bestyrelsesmøde. 
 

2. 
(O) 

19.15-19.30 

 
Udviklingsområder Resenbro Skole: 

Hvad arbejder vi med og hvor har vi et 
særligt fokus. 
(Bilag) 

 
Plan for udviklingsområderne 

gennemgås. Udviklingsområderne er 
 
Bekendtgørelse for PLC: der er nedsat 
et Pædagogisk Udvalg (PU), som 
arbejder med områderne under PLC 



 
SaTTS som evalueringsværktøj, som 
personalet bruger til at vurdere barnets 
trivsel. Evalueringen skaber overblik 

over barnets trivsel både i SFO og skole 
 
Meddelelses-bog på aula: 
meddelelsesbogen afløser elevplanen. 
Bestyrelsen skal i løbet af dette år være 
med til at udarbejde principperne 
omkring indhold i og brugen af 

meddelelsesbogen.  
 
God undervisning: fokus på at give 
børnene lyst til at lære mere og øge 
kvaliteten i undervisningen. Tanken om 
at Alle Skal Med. Lærerne har været 

igennem et CO-teaching forløb i 

efteråret og der kommer en runde mere 
senere. 
 
Ude-skole: Uge 35 var ude-skole hele 
ugen i et samarbejde med 
naturfagscenter Aqua. Personalet er en 

del af en kursus række omkring ude-
skole. 
 
”Alle skal med”/LFSi indsats: arbejde 
omkring børn, der har brug for særlig 
støtte.  
 

3. 
(O, D) 
19.30-19.55 

 
 

 
Dialogmøde d. 7/11 
Spørgsmål fra DSFU 

 

 
Jakob og Christopher er inviteret til 
dialogmøde med DSFU omkring 

skolebestyrelsens input til arbejdet med 
en politisk ambition for folkeskolen i 
Silkeborg kommune. 

Bestyrelsen skal inden mødet have 
drøftet en række spørgsmål, som 
danner rammen om mødet.  
Punktet sættes på dagsordenen til 
næste møde.  
 

 
4. 
(D,B) 
19.55-20.15 

 
Årshjul for tilsyn 
Gennemgang af skolens principper: 
Hvornår gennemgås principperne og 
hvordan. 
Meddelelsesbogen mellem skole og hjem 

Principper og lovkrav  
Udarbejdelse af plan. 
(Bilag) 

 

 
Der udarbejdes et årshjul for en 4årig 
periode, så det sikres at alle 
principperne gennemgås i dybden og 
ikke kun overfladisk. 
Kursusmateriale fra bestyrelseskurset 

deles med hele bestyrelsen, så alle kan 
se udgangspunktet for at udarbejde et 
årshjul.  

Der nedsættes en arbejdsgruppe som 
skal sammensætte årshjulet og hvordan 
man kan arbejde med det. Alex, 
Christopher og Jakob udarbejder 

årshjulet. 
 

20.15-20.25 Pause  



O: orientering D: drøftelse B: beslutning 

Møderække kommende år.  Kage Forældrenyt  

 

Normalt mødetidspunkt er 19.00-21.30 på skolen. 

Tirsdag d. 23. august 2022 SB1 

Mandag d. 19. september skolebestyrelseskursus for nye medlemmer (og gamle) 

Onsdag d. 28. september SB2  

Mandag d. 24. oktober SB3 

Mandag d. 7. november dialogmøde med DSFU (bestyrelsesformand + skoleleder) 

Torsdag d. 24. november SB4 

 
5. 
(O,D) 
20.25-20.55 

 

 
Gennemgang af trivselsrapport for 
skoleåret 21-22 
 

Link til uddannelsesstatistik: 
Uddannelsesstatistik.dk  
 

 
Trivselsrapport for skoleåret 21-22 
gennemgås. Trivselsrapporten skal ses 
som et øjebliksbillede og afspejler 

måske også det skoleår, som lige er 
afsluttet med Corona. Data fra 
trivselsrapporten bruges sammen med 
de data, som personalet indsamler i 
hverdagen bl.a. trivselsblomster og 
SaTTS-vurderinger. 
Det blev aftalt, at der på næste møde 

sættes tid af til introduktion af hvordan 
man arbejder med trivsel på klassetrin. 

7. 
(O,D) 
20.55-21.05 
 

 
”Sikker skolevej” 

 
Christopher har kontakt til Martin 
Jakobsen/byrådet ifht. Møde om sikker 
skolevej/trafikale forhold.  

 
Alex og Christopher deltager i mødet, 
når det kommer endelig i stand. 
Lokaletrådet fra Resenbro deltager 
også. Christopher melder ud, når han 
ved mere. 

 
Der er ønske om en tunnel under 
Dybdalsvej og fodgængerfelt på 
Møllegårdsvej.  
 

8. 

(D) 
21.05-21.15 

 

Kapacitetsudfordringer, 
Bestyrelseshenvendelse til DSFU. 
(Bilag):  
Mulighed for at lave en skriftlig 
henvendelse. 

 

 

I anlægsbudget for 23-26 er der afsat 
penge til at udbygning.  
Der var også enighed om, at der stadig 
skal sendes en henvendelse til DSFU. 
Punktet er skubbet til senere.   

9. 
(O, B) 
21.15-21.20 
 

 
Sommerferiepasning.  
 

 
Udsættes til næste gang 

10. 

(O, B) 
21.20-21.25 
 

 

Kageordning og forældrenyt? 

 

Der udarbejdes en kageordning. Tine 
skriver det første forældrenyt. 

12. 
21.25-21.30 

 
Evt. 
 

Høringssvar til DSFU-budget 2023 evt. 
lægges ud på hjemmesiden. 
Medarbejdernes dag 5/10 

Møde med elevråd 24/10 

https://uddannelsesstatistik.dk/Pages/Reports/1792.aspx


Tirsdag d. 10. januar 2023 SB5 

Mandag d. 20. februar SB6 (fællesmøde med Voel, Langsø og Resenbro) 

Marts Dialogmøde med DSFU (bestyrelsesformand + skoleleder) Dato kommer. 

Torsdag d. 23. marts SB7 

Onsdag d. 10. maj SB8 

Tirsdag d. 6. juni SB9   

 

 

Kommende punkter:  

- trivselsmåling 

- Støjniveau og udluftning i klub-kælderen 

- Input til dialogmøde med DSFU 

- Skal vi have dyr? Forældrehenvendelse. (Tag kontakt til Voel) 

- sommerferiepasning 

 


